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CIUTADANStA CANDIDATA DE...

Nouvinguda a la política com a edil a la Paeria i com a representant de Cs a la
Diputació, Maria Burrel repeteix com a candidata a les generals amb I'esperança
que aquesta vegada obtindrà I'escó que no va aconseguir a l'abril. Confia que els
votants "hagin vist qui són els que bloquegen la formació d'un govern".

ens hem de queixar si ens com-
parem amb altres comunitats
en tema d'infraestructures
ferroviàries, com per exemple
Extremadura.
A les eleccions del 28-A era 'prin-
cipiant'en el món de la política"
iara és regidora a la Paeria idi-
putada provincial. Com valora
aquesta experiència?
Estic molt il.lusionâda de poder
treballar per als ciutadans, no
per "escalfar cadires". També
estic agraïda perquè el partit
hagi renovat la seua confiança
enmi.
Què li fa pensar que en aques-
tes properes eleccions puguiser
elegida?
Tinc més ganes que a l'última
campanya perquè ara tinc una
mica més d'experiència. Estic
molt confiada que d'una vegada
per totes Ciutadans tingui re-
presentació per Lleida al Con-
grés. A més, confio que aques-
ta repetició electoral hagi fet
reflexionar als votants perquè
realment vegin els qui bloque-
gen el país i que és Ciutadans
qui ofereix reformes i propostes
per sortir d'aquest bloqueig.
Però les enquestes pronos-
tiquen una patacada del seu
partit.
El millor sondeig és el del pro-
per 10 de novembre. S'ha de
tenir en compte que les enques-
tes s'han equivocat bastant amb
Ciutadans en altres eleccions.
Ara mateix tenim més de 3.000
regidors a Espanya i cogover-
nem a Andalusia, Múrcia i la
Comunitat de Madrid, per la
qual cosa agafo amb pinces les
enquestes. Crec que tenim pos-
sibilitats de governar o fer un
pacte d'Estat.
La preocupa que hi pugui ha-
ver una gran abstenció al ser
les quartes eleccions en quatre
anys?
Evidentmertt aquesta situació
cansa el ciutadà. Som aquí per
la incapacitat de la llista més
votada d'arribar a una coalició
amb els seus socis per formar
govern. Crec que la gent ha
d'anar a votar per mostrar el
seu descontentament.
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Maria BurreL <Com a advocada,crec
r les sentències>

M. MARQUÈS
Si Ciutadans ha de pactar per
formar govern, prefereix el
PSOE o el PP?
Si tenim un escó més esten-
drem la mà als nostres socis,
tant PSOE com PP. A nivell per-
sonal, crec que hem de pactar
amb partits amb sentit d'Estat,
constitucionalistes i que advo-
quin per a unitat d'Espanya.
Vox és un partit completa-
ment diferent. Nosaltres som
un partit de centre liberal i ells
són ultraconservadors i les se-
ues propostes estan molt allu-
nyades de les nostres. Només
coincidim en un tema: la unitat
d'Espanya.
Respecte al conflicte català, si
estan al Govern de l'Estat, la pri-
mera solució serà aplicar lãrticle
155?
El 1"55 es pot utilitzar, però per
a nosaltres I'urgent és la dimis-
sió del president de la Generalí-
tat, QuimTorra. Ha demostrat
que és incapaç d'exercir la pre-
sidència. Si governem li dema-
narem que convoqui eleccions.
No havia vist a la meua vida
que un president acudís a tallar
una catretera nacional amb ve-
hicle oficial. Jo sempre he vist
que els presidents inaugurin
carreteres i no que les tallin.
Cal aplicar els mecanismes ne-
cessaris perquè tot el que suc-
ceeix a Catalunya canviï.
On es trobava quan elTribunal
Suprem va publicar la sentència
del procés?
Eraala Diputació. Vaig viure
aquella setmana de disturbis
amb molta tristesa. Mai havia
vist a Lleida barricades, incen-
dis als carrers i una agressivitat
de persones amb cares tapades
atacant comerços i altres edifi-
cis com Hisenda.
No obstant això, també hi va
haver molts lleidatans que
van sortir al carrer a protestar
pacíficament.
Com a advocada crec que les
sentències cal respectar-les i
complir-les. La gent té la seua
opinió i em sembla bé que surti
al carrer a manifestar-se, és un
dret, de la mateixa manera que

Catalunya

<Cal aplicar els
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és un dret respectar les opini-
ons dels que pensem diferent.
Quines són les seues prioritats
pera Lleida?
Des del Congrés és on millor
podré valorar les necessitats
d'aquesta meravellosa provín-
cia. Lleida és motor de Catalu-
nya i cal lluitar perquè des de
Madrid es puguin obtenir els
recursos que necessita. Sempre
hem sentitparlartant al PP'com
al PSOE d'infraestructures per
a la demarcació, però em pre-
gunto què s'ha fet fins ara. El
que no pot ser és que una pro-
víncia clau en agroalimentació
no tingui una connexió directa
amb França a través d'una au-
tovia. També cal posar a sobre
de la taula la gestió de Rodalies
i aconseguir que la connexió a
internet a alta velocitat arribi
a tots els municipis.
Considera que s'ha invertit mas-
sa en I'AVE?
Lâlta Velocitat és necessària.
Quant al canvi de combois en
l'Avant a Lleida, crec que no
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Burrel repeteix <om a candidata per a Lleida al Congrés per Ciutadans.

MOLT PERSONAL

- Com lhnomenaven els seus companys de Primària? Paul, com la
casa on vivia al poble,. Purroi de Ia Solana.

- A quina edat se'n va anar de casa dels seus pares? Als 13 me'n
,vaig anar a estudiar a Graus.

- El primer contracte que va firmar (no treballs d'estiu o dþstudiant)
va ser amb... la Paeria i ara sóc regidora.

- Android o iOs? Acabo de compra_r-me l'iPhone 11.

- A quines plataformes televisives està subscrit iquina mira? No.
Tot just veig la televisió. No tinc temps, a més que a Alpicat,
on visc, arriba molt malament la fibra òptica.

- Com gestiona els hafers de Twitter un candidat? Els ignoro.

- Telegram o WhatsApp per als assumptes de partit? Telegram i a
nivell personal uso el WhatsApp.

- Té animals a casa? Dos gates. Es diuen Tara (és una deessa
budista) i Bastet (és la deessa egípcia dels animals). Ho van
elegir elles agafant entre diversos paperets a terra.

- Es defensa bé a la cuina? Sí, però no m'agrada.

- Si es perd, on l'hem de buscar? A la muntanya no em trobaran
segur. Seria en un poble italià.

- Quin poble de Lleida la va seduir més la passada campanya
electoral i per què?úuissona, lãntiga lesso. Sóc historiadora de
lhrt.
- Si surt elegida diputada, què espera de Madrid? Tenir prou
suports per aplovar mesures per a Lleida.

- Sempre ha votat la candidatura que representa? Des que va
nàixer Ciutadans, fa onze anys, sí. Abans votava Pacma.

- Quant cobra al mes -realment, sumant els complements al sou-
un diputat? Què li sembla? Aproximadament uns 4.000 euros. EI

sou ha d'estar ajustat a lhctivitat.


